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Toezeggingen coronadebat 2 September MP MVWS MMZS

MP

Toegezegd aan Toezegging Directie dossierhouderNr

van Brenk 50 Ik zal de datum communiceren van de

herdenkingsdag corona zo snel moegelijk maar ik

weet niet wat haalbaar is

1 nvt

MVWS

Toegezegd aan Toezegging Directie dossierhouderNr

10 2e
Jetten D66

Asscher PvdA

Toezegging MVWS stelt vraag over prioritering

doelgroepen testen aan OMT en bespreekt voorrang

doelgroepen met GGD en komt daarop terug

1

Of dat voorrang testen voor specifieke groepen te

doen is gezien de huidige logistieke opgave bij de

GGD s moet ik echt met de GGD s bespreken Dus

de vraag over prioritering stei ik aan het OMT en de

vraag over voorrang bespreek ik met de GGD Ik

kom daarop terug

Als het aanbod de vraag aankon zou ik het in de

huidige situatie het liefst zo regelen dat voor

iedereen de door ons gestelde norm van twee keer

24 uur gewoon te halen is Wetend dat dit niet zo is

kom je misschien inderdaad in de situatie dat je
toch die voorrang zult moeten inregeten Of dat te

doen is gezien de huidige logistieke opgave bij de
GGD s moet ik echt met de GGD s bespreken Dus
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de vraag over prioritering stel ik aan het OMT en de

vraag over voorrang bespreek ik met de GGD Ik

kom daarop terug

Toezegging MVWS komt terug op hoe Denemarken

het quarantaine pakket heeft ingericht

10 2«2 Heerrma CDA

Dan de tweede vraag de quarantainevraag [ ] Die

hebben we ook in uitvoering Die gaat over de vraag

ofje een quarantainepakket zou kunnen bieden Dat

lijkt een beetje op Denemarken Mijn beeld bij
Denemarken is dat Denemarken ook gemeentelijk
wat meer hulp biedt voor als je het zelf niet redt op

allerlei mogelijk manieren dat zai ik nog nader

nagaan

Toezegging MVWS komt eind volgende week of

weekje later terug op lessen quarantaine uit

meerdere landen

3 Heerma CDA 10 2e

Er zijn op dat punt de quarantainevraag uit

meerdere landen lessen te leren Daar kijken we

goed naar en dat zijn we aan het vormgeven Het

duurt even want dit vergt ook contact met

gemeenten maar ik hoop daar eind volgende week

en anders een weekje later op terug te komen

10 2e

Toezegging MVWS gaat na of doelgroepen griepprik
nadere beschouwing vergt en komt daarop terug

4 Jetten D66

’Ik moet dat nagaan vraag Jetten de Europese
Commissie adviseerde voigens mij ook om te kijken
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of er nog andere cruciate beroepen zijn die normaal

gesproken niet in die doelgroep zitten en waarvoor

het wet goed zou zijn om de griepprik in te zetten

maar volgens mij is het zo dat wij in Nederland al

een behoorlijk brede definitie hebben van de

kwetsbare groep die dus in aanmerking zou moeten

kunnen komen voor een griepprik Op die manier is

daarnaar gekeken Ik zal de vraag van de heer

Jetten nog eens eventjes goed natrekken om te

bezien of het een nadere beschouwing van de

doelgroep vergt Vooralsnog meen ik dat die groep

gelijk moet blijven en dat dit juist de overweging is

geweest maar ik zal daarop terugkomen

Toezegging MVWS streeft ernaar op 22 September
de eerste keer de inschaling van het dashboard te

gaan doen

5 Kamer 10 2e

Dat fasemodet hebben we op dit moment

uitontwikkeld We hebben het doorgesproken met

de veiligheidsregio s en de GGD s maar we hebben

nog echt een aantal weken nodig om het op een

goede manier in te regelen De eerste keer dat we

die inschaling in dat model willen gaan doen zal zijn

op 22 September Daar streven we naar De

komende weken willen we gebruiken om het verder

in te regelen Het is onze vertaling van de lessen

zoals ze zijn geleerd Het helpt mensen om goed te

snappen waarom in een bepaalde regio bepaalde
maatregelen op een bepaald moment logisch zijn

gegeven de stand van de verspreiding van het

virus
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Toezegging De stand van zaken random het plan

doelgerichte communicatie komt in voortgangsbrief
van half September

6 Heerma CDA

De heer Pieter Heerma CDA

Helemaal aan het begin van de coronacrisis hebben

we moties aangenomen en discussies gehad over

een dagelijks coronajournaal Dat is’m niet

geworden Maar ook toen al speelde precies deze

logica een rol om dergelijke communicatie te willen

Kan het kabinet aangeven op welke termijn en hoe

de Kamer geinformeerd wordt hoe dat plan over de

gerichtere doelgroepencommunicatie emit gaat
zien Dat vraag ik juist omdat dat essentieei is en

dat eigenlijk vanaf het begin al geweest is

Minister De Jonge
Zeker I Vaar ik weer naartoe wil is naar een zeker

ritme in de voortgangsbrieven Dat er voor de

zomer een zekere voorspelbaarheid zat in wanneer

de Kamer weer geinformeerd werd over de

voortgang was toch wel prettig Ik denk dat de

volgende brief nu half September komt en in die

voortgangsbrief probeer ik in ieder geval te zetten

wst dan de stand van zaken is

Toezegging Ik hoop in het najaar meer te kunnen

zeggen over hoe die corona vaccinatiestrategie
eruit gaat zien

7 Kamer 10 2e ici0M2ej I0 2e

We houden u keer op keer op de hoogte over de

uitwerking van hoe regionale maatregelen
bijvoorbeeld gericht op scholen of verpleeghuizen

8 Jetten D66
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genomen worden op basis van het regionale
dashboard

Minister De Jonge
Twee dingen daarover Een Ja het moet zo

voorspelbaar mogelijk zijn en vooral zo navolgbaar
mogelijk A s er een verschil is in de set aan

maatregeien moet dat verschil ook verklaarbaar

zijn op basis van de analyse van de

besmettingsgraad zoals je die hebt gedaan Het

dashboard moet zo inzichtelijk mogelijk maken wat

de analyse is Vervolgens moet je daar kunnen

vinden wat dan de set aan maatregeien is die in zo n

regio extra wordt genomen Dat is de ene kant Aan

de andere kant zeggen we natuurlijk juist wei dat is

de les neem nou precies die maatregeien wel die

het virus hard raken maar neem precies die

maatregeien niet die met name de economie en de

samenieving hard raken

Stel dat je er een soort automatisme van maakt

waarbij bij een bepaalde besmettingsgraad
bijvoorbeeld de scholen — ik noem maar even een

zijstraat dat gaan we niet doen boor — weer

thuisonderwijs moeten gaan geven Dan heb je een

automatisme aangebracht dat wel voorspelbaar is

maar waarschijnlijk dusdanig ongericht is dat de

schade daarvan te groot is Ik doe het liever op zo n

manier dat je het zo voorspelbaar mogelijk maakt
en het alvast op de plank hebt liggen voor het gevat
dat Ik weet dat Slob bijvoorbeeld in gesprek is met

de scholen en kijkt wat je bij een bepaalde
besmettingsgraad allemaal zou kunnen doen Ik doe
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dat met de verpteeghuiszorg Zo werken we dat

allemaal met onze eigen sectoren uit Maar we

moeten er geen automatisme van maken Dat

moeten we niet doen Ik snap de wens van

voorspelbaarheid maar ik vrees echt voor een

automatisme omdat dat aitijd te grofmazig wordt

Dus ik werk het verder uit We moeten er nuchter

over zijn dat het nooit helemaal af zal zijn We

zullen het telkens verder verfijnen en keer op keer

houd ik u op de hooqte daarvan

MMZS

Toegezegd aan Toezegging Directie dossierhouderNr

Toezegging MZS informeer de Kamer over

gebruik PBM voor specifieke doelgroepen als

daar vanuit OMT en LCH uitkomsten van zijn

1 Kamer GMT

We hebben het OMT om aanvullend advies

gevraagd over de toegevoegde waarde van

meer gebruik van PBM voor specifieke
doelgroepen voor mensen met een kwetsbare

gezondheid We hebben het LCH gevraagd wat

gebruik van preventieve beschermende

middelen zou doen voor voorraden van

beschermingsmiddelen

Vervolgens moeten we gaan kijken of het

haaibaar is om de voorraad goed op peil te

hebben Uiteraard zal ik de Kamer informeren

a s daar een uitkomst van bekend is
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Jetten D66 Klaver Toezegging MMZS stemt met collega BZ een

mogelijk gesprek met Philips af en bekijkt wat

er met andere landen geregeld kan worden

4

GL

Maar ik heb ook de vraag van de beer Klaver

gehoord of het mogelijk is om een gesprek te

voeren met Philips om iets te doen aan de

beademingsapparatuur die daar VS staat Ik

wil dat punt graag afstemmen met mijn collega
van Buitenlandse Zaken want het is natuuriijk

altijd goed om met elkaar in gesprek te gaan

en te kijken wat er eventueel met andere

landen geregeld kan worden


